

Studenterådet



Datum: 26.11.2024
Planerad tid: 14.10 – 15.10
Plats: Konferensrummet VS207
Närvarande:

Tyra Schuhmeister, 1A, suppleant
Hannes Högman, 1A, ordinarie
Marina Fili, 1C, ordinarie
Selina Svarce, 1B, Lämnade 15:40
Milo Kronhed 1E
Frida Sjövall, 1D suppleant, går 15:05
Elis Storsjö, 1G

Hugo Wilén, 2F ordinarie, sekreterare
Astrid Törnroos, 2C suppleant, anlande 14:35
Loreno Bellanca, 2D ordinarie, Lämnade 15:10
Natasha Dahlfors, 2D suppleant, Lämnade 15:10
Maria- Louisa Pfeifer, 2A ordinarie, ordförande
Leo Sjöström, 2A suppleant
Maximilian Dreyer, 2G ordinarie
Sofia Topoeva, 2E

Mattick Watkins, 3B suppleant protokolljusterare
Mateo Gunell, 3C, ordinarie
Linn Widén 3D, ordinarie
Ted Zetterqvist, 3E
Gabriel Strand, 3F suppleant
Nellie Höglund 3F ordinarie
Sara Anderson, 3G, lämnade 14.59

Fredrik Törnroos, lärare

§ 1. Inledning

Ordförande öppnar mötet klockan 14:13.

§ 2. Messenger

Är alla med som vill vara med?

Ordförande konstaterar att alla som vill vara med är det.

§ 3. Varuautomat

Till varuautomaten kommer följande:

- Powerade (standard blå.)
- Billig choklad
- Eftersom nötprodukterna inte säljer så bra till att börja med så behåller vi endast nutisal i varuautomaten.
- Delicatoprodukter då de varit väldigt populära. Ordförande skickar länk till Delicatos hemsida i teams gruppen där var alla kan uttrycka vad de mest vill ha.
- Växtbaserade protein/vanliga drycker. Elovenas proteindrycker av tre olika smaker läggs in tre av de resterande platserna i varuautomaten.

Vi vill gärna ha med även Ahlgrens bilar och skyr (helst drottning smak). Ordförande kommer att kontakta Envoltura om detta och se ifall det är möjligt.

En enkät skickas ut angående nöje/missnöje med alla produkter efter att de nya produkterna lagts in.

Studeranderådets 5% av inkomsterna från varuautomaten ska komma efter att jullovet börjat.

§4. Styrelseval

Digitalt?

Enkät skickades föregående år till basgruppshandledare som i sin tur skickade den till eleverna under julfesten när de samlades i hemklassrummet. Lärare måste se till att eleverna vet om röstningen.

Sara och Mattick kontaktar Cia angående säkerheten av ett digitalt val eller fysiskt. Ifall fysiskt behöver de som räknar röster vara så neutrala som möjligt.

§5. Ukraina stöd

- Unicef liknande runda där skolan samlar in pengar för Ukraina.
- Frågor om vare sig Lusse borde ge stöd även till Palestina kom upp en hel del. Neutral informering skulle högst antagligen vara det bästa sättet att engagera människor i detta problem. Separat möte angående stöd för Palestina ordnas av Nellie.

Vi återkommer till frågan om stöd för, i huvudsak, Ukraina efter jul.

§6. “Internationell tutor”

Törni framför idé om “internationell tutor” som är ett studieavsnitt där var elever skulle förbereda en presentation för elever från andra länder.

Detta ska ske.

§ 7. Vem kontaktar städerska angående mensskydd?

Nellie har kontaktat Ann-Sofie angående ökat sortiment av mensskydd men tyvärr inte fått något konkret svar. Nellie kommer fortsätta att skicka mejl till Ann-Sofie för att få ett bättre svar.

§ 8. Plan för smör

- Enligt ledningsgruppen är plastförpackningarna där för att minska köer. Studeranderådet konstaterar att smöret i sådana fall skulle kunna spridas ut mer. Var exakt smöret skulle flyttas är inte helt klart.
- En film om “smöretik” där var några elever visar hur man bör ta smör skulle kunna skapas inför nästa samling.
- I vilket fall bör problemet tas upp under nästa samling.

§ 9. Info kring svenskt poängspel?

Milo Kronhed som hade information angående spelen var inte närvarande när punkten togs upp.

§ 10. Kallt i skolan?

Problem, i huvudsak, i den rosa korridorrens klassrum. Många verkar pilla på elementen i klassrummen vilket bör tas upp under samlingen. Antingen nya filter eller second hand filter i bl.a. kuberna, korridorerna eller klassrummen?

Ordförande tar upp det under nästa samling.

§ 11. Julfest

Konferenciär: Max

Gabriel styr rubikskubs tävling med belöning

Quiz om lärare som Mattick, Linn, Sara, Gabriel ordnar med.

Adventsspel med tomte runt om i skolan och roliga vitsar? Ted och Mattick tar ansvaret för spelen. Belöning bör vara en del av spelen men oklart vare sig det bör vara genom en skål godis i korridoren eller på annat vis.

§ 12. Övriga ärenden

Abitröjgruppen medlemmar måste meddelas

Ålands Lyceum tiktok med mer roliga videor av t.ex. MKH? Hannes basgruppshandledare och sekreterarna ordnar med bildandet av kontot. Tanken är att det skapas ett Tiktok konto och att studerande kan skicka in videor som godkänns och laddas upp av sekreterarna.

Gabriel har inte fått kontakt med kassören som i sin tur inte fått kontakt med Törni. Kassören ska kontaktas angående allting.

En vecka i slutet av maj där man hade lektionsfritt för de som hade utbyten.

Denna kompetensvecka bör diskuteras mer under nästa möte.

§ 13. Avslutning

Ordförande avslutar mötet klockan 15:40.